
Project name : General hospital Nablus

Location : Jaba’a, Nablus, Palestine

Project Site area : ≃ 90,000 m²

Buildings area : ≃ 40,000 m²

number of beds : 400 


General hospital in Nablus design to be a regional hospital with a large number of specialized facilities 
designed with the latest technologies. Human, functional, aesthetic, green, safety aspects were took 
into consideration.


It was designed not only as a hospital; but also as park, starting from the central courtyard that full of 
trees and nature, ending with the surrounding forest around the hospital.


The challenge was to design a beautiful building full of curves and organic shapes and integrate it with 
the complex function of the hospital and the overlaps of different departments with a wide range of 
mechanical and electrical Requirements.


The terrain helped to form the masses and buildings and made every view as best view.



اسم المشروع: مستشفى نابلس العام

الموقع: جباع ، نابلس ، فلسطين


مساحة موقع المشروع: ،000 90،000 متر مربع

مساحة المباني: ،000 40،000 متر مربع


عدد الأسرة: 400

تصميم مستشفى نابلس العام ليكون مستشفى إقليميًا به عدد كبير من المرافق المتخصصة المصممة بأحدث التقنيات. الجوانب 

البشرية ، الوظيفية ، الجمالية ، الخضراء ، تم أخذها في الاعتبار.

تم تصميمه ليس فقط كمستشفى. ولكن أيضًا كمتنزه ، يبدأ من الفناء المركزي المليء بالأشجار والطبيعة ، وينتهي بالغابة 

المحيطة بالمستشفى.

كان التحدي هو تصميم مبنى جميل مليء بالمنحنيات والأشكال العضوية ودمجها مع الوظيفة المعقدة للمستشفى والتداخل بين 

الأقسام المختلفة مع مجموعة واسعة من المتطلبات الميكانيكية والكهربائية.

ساعدت التضاريس على تكوين الجماهير والمباني وجعلت كل منظر أفضل منظر.


